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Kultur och fritid 

Minnesanteckning, samråd sverigefinnar 

2023-02-27 

Klockan 17.30-19.00 

Teams 

Kallade/närvarande: 

Från kommunen: Monica Svonni, Leif Mårtensson, Kristina Hesse, Eva Lindgren, Aino Dahl 

Sverigefinnar: 3 personer 

Typ av fråga: I = information, D = dialog, S = samverkan 

Ärende: Typ: Omfattning/notering: Ansvarig för 

uppföljning 

Inledning av 

samrådet 

I Monica Svonni inleder samrådet och man går 

genom presentationen som innehållet bl a 

årshjulet för samrådet och en presentation av 

verksamheterna. Se bilaga. 

Både minnesanteckningarna samt presentationen 

kommer att läggas ut på hemsidan tillsammans 

med listan över frågor som uppkommit på 

samråden. 

MS 

Kulturpotten D Kulturpotten diskuteras. En fråga lyftes där man 

funderade varför det är föreningslivet som ska 

behöva stå för olika kulturarrangemang vilket är 

väldigt resurskrävande.  

Kommunen har valt att ge stöd till föreningarna så 

att de själva kan ta ansvar för olika arrangemang. 

Frågan tas med till nästa samråd där även 

politikerna närvarar dvs på vilket sätt ska 

kommunen stödja kulturarrangemang av olika 

slag. Är det genom att ge ekonomiskt stöd till olika 

föreningar eller att ta ansvar för själva 

MS, LM 
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arrangemangen eller ex omfördela kommunens 

budget. 

Agendan för 

mötet, festival 

mm 

D När det gäller agendan för samråden lyfts det fram 

att den kan göras tillsammans med de nationella 

minoriteterna för att få fram synpunkter och 

önskemål som är aktuella för de nationella 

minoriteterna.  Agendan kan också vara digital och 

synlig och den kan kompletteras före samrådet. 

Detta kan innebära att det behövs ett 

förberedande möte. 

Inför detta samråds fanns det möjlighet att skicka 

in frågor så att kommunen inte missar viktiga 

frågeställningar.  

Mötets deltagare anser att det finns ett värde att 

ha ett samråd även med berörda tjänstepersoner 

inte bara med politiker. 

Även kommunens arbete med de nationella 

minoriteterna togs upp, vad har man gjort under 

denna period då kommunen ingått i det finska 

förvaltningsområdet.  

Kommunen redovisar sitt arbete årligen till 

Sametinget och Stockholms läns landsting. 

Kommunen 

Minoritetsfestival

en 

D Minoritetsfestivalen tas upp. Den genomfördes i 

maj 2022 men den lockade få av 

majoritetsbefolkningen. Hur kan man locka fler 

besökare. Ex kan en artikel i den lokala tidningen 

ge mer genomslagskraft än annonsering, 

föreningsbrev mm. 

 

Sk 

behovslista/frågor 

som uppkommit 

på samrådet 

B Kommunen har publicerat en sk behovslista där 

man noterar inkomna synpunkter och önskemål 

från samråden. Dessa kan följas upp på nästa 

samråd och kan vara ett underlag för agendan för 

att strukturera upp samrådet. Listan kommer att 

heta ”Frågor som uppkommit på samrådet”.  

Kommunen 
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Uppföljning av 

genomförda 

arrangemang 

D Uppföljningen av genomförda kulturaktiviteter tas 

upp. Hur kan man följa upp ex genomförda 

teaterföreställningar dvs utvärdera om vi når 

minoriteterna. Det kunde vara aktuellt att ex få 

veta hur man fått veta om arrangemanget, om 

man saknar något osv. Kommunen tar frågan med 

sig då det kan handla om GDPR. 

Kultur och 

fritid 

Information om 

bidragsregler 

B Finska klubben framför önskemål om ett behov att 

få information om bidragsregler. Föreningsbyrån 

kommer att ta kontakt med Finska klubben för 

genomförande. 

Föreningsbyrå

n 

Avslutning I Monica Svonni avslutar mötet och sammanfattar 

att anteckningarna, bildspelet samt listan över 

inkomna behov kommer att publiceras på 

hemsidan.  

Kommunen kommer också att återkomma med 

svar på uppkomna frågor. 

 

Noterat av: 

Aino Dahl 


